
PROTOKOŁ Nr r2l2OL6
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodatczego i Rolnictwa

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 26 kwietnia 2OL6 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Przęwodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzirnierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy.

\v Proponowan}r porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenia komisji.
2. Stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 1112016 z dnia 2L marca

2016 r.
4. Wyjazd w celu dokonania przeglądu stanu tęchnicznego dróg na

terenie gminy.
5. Omówienie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7 . Zakonczenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1020 posiedzenie otworzyła Agnieszka Firmanty

Przewodtaucząca Komisji, która prrywttała przybyłych czŁonków Komisji
oraz pracowników Urzędw.

Ad' 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyięcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy

6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytaŁa porządek obrad i zarządzlła głosowanie w
sprawie porządku obrad.
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Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęIi
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 do

niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr
marca 2OL6 t.
Protokół Nr 11 l2016 z posiedzęnia Komisji,

marca 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z II l2016.

LL l2OL6 z dnia 2L

które odbyło się 2I
uwag do protokołu.

Ad. 4 Wyiazd, w celu dokonania ptzeglądu stanu technicznego
dróg na terenie gminy.
Wójt - inwestycja drogowa Trzctat:-na Doleck - jest złożony

wniosek na dofinansowanie. Trwa postępowanie w sprawie wydania
decyĄi o środowiskowych uwarunkowaniach reaJizacji przedsięwzięcia.
Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska odstąpił od konieczności
sporządzenia raportu oddziaływania na środowisko. Postępowanie juz się
konczy.

Niektóre fragmenty dróg były remontowane prry wykorzystaniu
smoły, tarn gdzie są położone na,wierzchnie asfaltowe lub destruktowe,
ale dobrze spojone. Wykonywano również remonty dróg prry
zastosowaniu tłucznia. Droga gruntowa w Rzędkowie jest obecnie
remontowana. W Nowym Dworze jest już wytyczona droga. Po naprawie
drogi w Rzędkowie będzie remontowana.

Skrzyżowanie w Sttzybodze w tym miesiącu powinna być
zakończona procedura w wojewodztwię i wydane pozwolenie na budowę.

Musimy połoĘć części kanalizacji na remontowanym odcinku drogi
w Nowym Kawenczynie. Wszystko co da się przewidzieć do położenia to
trzeba będzie wykonać podczas remontu drogi, bo po remoncie nie będzie
takiej mozliwości.

Mosty w Nowym Dworze, Strzybodze zgodnie zę zg!,oszeniami
zostały wyremontowane, wymieniono podkłady. Dziś odbywa się remont
mostu w Strzybodze.

Na remonty dróg trzeba będzie dołoĘć środków. Jest ok. 160 km
dróg gruntowych i destruktowych, na które trzeba przęznaczyć konkretne
środki, bo w tej chwili mamy zaplanowane 120.000,00 zł.

OSP w Trzciannie wystąpiła z wTlloskiem o dotację do remontu
straznicy. W projekcie uchwały dotacja będzie zaproponowana. Decyzja o
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podpisaniu umowy będzię w terminie póżniejsżym, kiedy zarząd dokona
konkretnych ustaleń.

Radny Kalisz_ co z mundurami dla OSP ze Starego Rzędkowa.
wójt dotacja była wcześniej przyznana. umowa jest już

podpisana.
Wójt - jest protest w sprawie budowy chlewni w Rawiczowie

skierowany do Rady Gminy. Odczytano protest złożony przez

Stowarzyszenie ,,Stokrotka Rawiczów". Wydano sporo decyzji o

warunkach zabudoo.ry na terenie Rawiczowa. Pismo wpłynęło w czasie,
gdy oczekiwaliśmy na uzupełnienie wniosku przęz inwestora. Ten teren w

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
przęznaczonyjest na zabudowę siedliskową, a dalej jest to działka rolna.
Przy obsadzie chlewni wynoszącej 49 DJP nie jest wymagany raport. Nie

ma przeciwwskazan do wydania pozytywnej decyĄi o warunkach
zabudowy. Większa obsada chlewni niż zapisana w dokumentacji
skutkuje wysokimi karami.

Firmanty - czy protest ma wpływ na wniosek.
Wójt - protest nie ma wpływu na procedurę.

Ad. 5 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1. zmian w budzecie gminy na 2016 rok.
Wójt Gminy poinformował, że dochody budzetu gminy wzrosły

nieznacznie w porównaniu z planowanymi. Wzrost nastąpił w pozycjach:

1. Podatek dochodowy od osób ltzycznych - 7.324,00 zł;

2. Podatęk od nieruchomości od osób prawnych - 60,000,0O zł;

3. Wpływy z opłat zawodę - 30.000,00 zł;

4. Wpłyvr.y z opŁat za ściekl, - 20.000,00 zł;

5. Opłata za czyT|sz - 10.000,0O zł. Czynsz dotyczy wieĘ stacji telefonicznej,
która zostaŁa przeniesiona z prywatnej działki na działkę gminy. Miesięczny
czynsz w wysokości 2.500 ,OO zł będzie płatny od uruchomienia.

6. Wpłyvrry ze sprzedaży nieruchomości - 30.000,0O zł;

7. Wpływ z opŁaty eksploatacyjnej - 7.0O0,0O zł.
Ogółem dochody wzrosŁy o kwotę 153.129,00 zł. Zrnniejszeniu w stosunku
do planowanej wartości uległa subwencja oświatowa. Kwota zrnniejszenia to

II.195,0O zł.

Propozycje wydatków:
1. Ochotnicza Straż Pożarna w Trzciannie - dotacja w wysokości 6.000 ,OO zł;
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2. ochotnicza StrażPożarna w Nowym Dworze - dotacja w wysokoŚci 3.000,00
złi

3. Wynagrodzenia bezosobowe w strażach - 3.280,00 zł - koszt wynagrodzenia
trzeciego kierowcy w Nowym Kawęczynie. Jednostka jest wpisana do

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. W mviązku z tym musi mieĆ

trzech kierowców. Jest również nolvy kierowca w Starym Rzędkowie,

4. Wynagrodzenia bezosobowe w dowożeniu uczniów _ 7.8O0,0O zł;

5. Usuwanie azbestu - 40.000,00 zł - mieszkańcy składają wnioski juz drugi
rok. otrzymujemy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Łodzi 99 % dotacji. Po rozliczeniu pieniądze zwrócą

się, ale trzeba zapanować w budzecie koszt całego zadania. Zbiórka
wyrobów zawierąących azbest odbędzie się na przeŁomie sierpnia i
września.

6. Dopłata 2Oo/o do sĘpendiów socjalnycl1- 3.267,0O zł;

7. Remonty dróg - 65.782,00 zł. w budzecie gminy mieliśmy zaplanowane
120.0oo,0o zł. Nie była planowa większa kwota, ponieważ nie było Środków.

Trzeba ją teraz uzupełnić i w zwiagku z Wrn przeznaczono 65.782,00 zł. na
ten cel. od tego jaka będzie w tym roku zirna będzie zalężaŁo czy wystarczy
środków czy też nie.

8. Wykonanie map do celów projektowych i dokumentacji projektowo-

kosztorysowej do budowy oświetlenia ulicznego we wsi Podfranciszkany na
odcinku 75O mb - 8.000,00 zł. Dokumentacja z pozwoleniem na budowę

zostanie wykonana w tym roku, a wykonanie inwesĘcji nastąpi w
przyszŁym rok.

9. Wykonanie map do celów projektowycll odraz dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na budowę wodociągu od Bud Trzcinskich do Strzybogi na
długości 1.100 mb - 10.000,00 zł;

1O. Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na urządzenie placu
zabaul w miejscowości Rawiczów - 6.000,00 zł.

Radna Firmanty wnioskowała o poprawę drogi od Pana
Frąckiewicza w kierunku Zazdr ości.

2. zmiany Wie1oletniej Prognoz}r Finansowej Gminy NowJz Kawęczyn na
lata 2016-2019.

3. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu
Ośrodkowi Pomoc}r Społecznej
Sekretarz Grntny poinformowała, że zmiana Statutu GOPS dotyczy
dodania do zadań realizowanych przęz GOPS zadań zwiry,anych z

obowiązującym od kwietnia br. programem 500 plus.
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Ad. 6 Sprawy tóżne.
Brak wystąpien.

Ad,. 7 Zakończenie obrad.
O godz. I2ao Przewodnicząca Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zartknęła po sied zenię Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołoulałą:
Sgluiq Pijanka

--:-/,, /eł/ffi*
Sekretątz Gmźng

Przeuodnźczgła:
P rz e u o dnźcz qc a Komźsj i

Agnźeszka Fźrtnantg

," ł{' ̂ _Jl_
)l
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